
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 24.09 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 13.11 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Deltagere: Jacob Teglgaard (formand), Susanne Jul Raben (næstformand), Martin Gundrosen, Stine 
Niebuhr Henriksen, Mads Pedersen, Søren Haubjerg Sørensen, Rikke Binderup Damm, Kirsten 
Gamborg Andersen, Rasmus Dahl Andersen, Dani Ali Sadeq 8.C, Lea Hestbjerg Pedersen 9.Y, Erik 
Tangen Søgaard, Christian Benner Mikkelsen, Villiam Jørgensen. 

Afbud: 
 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevråd 
2. Omklædning i idræt 
3. Forventningsafstemning 
4. Formandskabets rolle i skolebestyrelsen 
5. Brug af digitale medier uden undervisningsformål  
6. Orientering fra afdeling 
7. Orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.25 

Nyt fra elevråd Præsentation af Lea og Dani. 
 
Elevrådet har haft en enkelt samling, hvor de 
konstituerede sig.  
 
Elevrådet har været til fælles elevråd i 
Herning kommune. 
 



Ad 2. 
18.25 – 
18.45 

  Omklædning i idræt 
 

Opfølgning på seneste møde. Gennemgang 
af skolens praksis pt. vedhæftes. 
 
Fagudvalget for idræt har lavet en 
beskrivelse vedr. praksis for omklædning i 
forbindelse med idræt. 
Beskrivelsen er sendt rundt til bestyrelsen 
forud for mødet.  
 
Drøftelse om hvorvidt forældrene kan blive 
informeret om, hvorvidt ens barn går i bad, og 
om der er erfaringer fra andre skoler. 
 
Bestyrelsen ønsker at bad bliver prioriteret og 
at det drøftes, hvordan de hjem der ønsker, 
at deres barn går i bad kan blive informeret. 
 
Bestyrelsens ønsker tages med til 
fagudvalget for idræt og tages op på næste 
møde. 
 

Ad 3. 
18.45 – 
19.10 

Forventningsafstemning Formanden kommer med et oplæg til et 
arbejde omkring forventningsafstemning 
mellem skole og hjem. 
 
Bestyrelsen vil sætte gang i en proces, hvor 
vi arbejder med forventningsafstemning 
mellem skole og hjem. 
 
Drøftelse af hvorvidt forventninger skal 
indarbejdes i de eksisterende principper, eller 
der skal laves noget ny. 
 
Det er vigtigt, at eleverne bliver inddraget i 
processen om forventningsafstemning.  
 
Målet med arbejdet er at skabe grobund for 
dialog mellem skole og hjem. 
 
Til næste bestyrelsesmøde vil vi kigge vores 
principper igennem og se hvilke 
forventninger, der allerede er beskrevet. 
Skolen laver et forslag til, hvordan vi kan 
arbejde videre med processen. 
 



Ad. 4. 
19.10 – 
19.20 

Formandskabets rolle i 
skolebestyrelsen 

Drøftelse af formål og forventninger til 
formanden og næstformandens rolle. 
 
Bestyrelsen har drøftet hvornår og hvordan 
bestyrelsesformanden kan udtale sig på 
vegne af bestyrelsen. Bestyrelsen ønsker at 
blive informeret forud og ellers så hurtigt som 
muligt. 
 
Formand og næstformand vil arbejde tættere 
sammen end hidtil. 
 
Bestyrelsen vil lave en præsentationsslide 
som kan tages med til forældremøder næste 
år. 
 
Bestyrelsen drøftede at lave en anbefaling til 
dannelse af forældreråd, som klasserne kan 
tale ud fra. Bestyrelsen holdning er, at det vil 
være godt for forældrerådene. Vi skal være 
opmærksom på, at der ikke må være 
økonomi i det.  
 
Emnet tages op på næste bestyrelsesmøde. 
  

Ad 5. 
19.20 – 
19.35 
 

Brug af digitale medier uden 
undervisningsformål 

Drøftelse pba. tilbagemelding fra Mads 
 
Drøftelse af brug af skærme i SFO. 
 
Sfo-tid er ikke skoletid, men har deres egen 
mål- og indholdsbeskrivelse. 
 
Drøftelse af brug af skærme fx i forbindelse 
med spisesituation. 
 
Bestyrelsen drøftede formålet med 
skærmbrug i nogle situationer. 
 
Brug af skærme udenfor undervisningen skal 
have et formål og må ikke tage overhånd.  
 
SFO og skolen har løbende dialog om vores 
brug af skærme med medarbejderne. 
 
Punktet tages op på næste måde. 
 

Ad 6. 
19.35 – 
19.45 
 

Orientering fra afdeling CB orienterer fra udskolingen 
 
Vi arbejder pt. med den kommende 
juniormesterlæreordning. 
 



Ad 7. 
19.45 – 
19.55 
 

Orientering Økonomien ser bedre ud end forventet.  
Vi bruger mindre i forbrugsafgifter 
Vi har fået nogle ekstra midler 
Vi har personalereduceret og har haft en del 
vakante stillinger. 
Det gør, at vi har mulighed for at bruge nogle 
midler bl.a. til legeredskaber 
 
Der er sendt indbydelse ud til tour de 
bestyrelse. 
 
Vi er kommet godt i gang med skoleåret. Der 
er ansat to nye medarbejdere. 
 
Ny afdelingsleder til mellemtrinnet starter d. 
1/10. 
 
Vi havde 809 elever pr. 5. september. 
 
 

Ad. 8. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Der har været en henvendelse vedr. støj i 
kantinen fra 4. årgang. Punktet tages op på 
næste møde 
 
Bestyrelsen ønsker en rundvisning på et af 
de kommende møder. 
 
Medarbejdernes dag markeres.  
 
Ved henvendelse fra forældre. Principielle 
ting tages med til bestyrelsen. Praktiske ting 
tages med til lærerne.  
 
 

 
 
Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  
 


